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Protokół Nr 2/2024 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju 

w dniu 28 maja 2024 r.  

1. OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM. 

Posiedzenie Komisji Budżetu i Rozwoju otworzył Przewodniczący Komisji, Jarosław Raźny. 
Podczas posiedzenia obecni byli Członkowie Komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik nr 1 do protokołu oraz:  

− Edyta Jaśnikowska – Skarbnik Powiatu, 

− Lucyna Klich – Dyrektor Wydziału Organizacyjnego i Spraw Obywatelskich.  

2. ZAPOZNANIE Z PORZĄDKIEM OBRAD. 

Przewodniczący Komisji, Jarosław Raźny przedstawił porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Zapoznanie z porządkiem obrad 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniego posiedzenia 

4. Zaopiniowanie raportu o stanie powiatu za 2023 rok 

5. Zaopiniowanie sprawozdania z wykonania Budżetu Powiatu Krakowskiego za 2023 rok 
oraz zapoznanie ze sprawozdaniem niezależnego biegłego rewidenta 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu i zmiany Uchwały 
Budżetowej Powiatu Krakowskiego na rok 2024 

7. Sprawy bieżące 

8. Zamknięcie obrad 

3. PRZYJĘCIE PROTOKOŁU POPRZEDNIEGO POSIEDZENIA 

Nie zgłoszono uwag ani wniosków do protokołu poprzedniego posiedzenia.  

Komisja jednogłośnie – 7 głosami za - przyjęła protokół poprzedniego posiedzenia Komisji.  

4. ZAOPINIOWANIE RAPORTU O STANIE POWIATU ZA 2023 ROK 

Edyta Jaśnikowska omówiła część finansową zawartą w Raporcie o stanie powiatu za 2023 
rok. 

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego raportu. 
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Komisja jednogłośnie – 6 głosami za - pozytywnie zaopiniowała Raport o stanie powiatu za 
2023 r. 

5. ZAOPINIOWANIE SPRAWOZDANIA Z WYKONANIA BUDŻETU POWIATU KRAKOWSKIEGO ZA 2023 

ROK ORAZ ZAPOZNANIE ZE SPRAWOZDANIEM NIEZALEŻNEGO BIEGŁEGO REWIDENTA 

Edyta Jaśnikowska omówiła sprawozdanie z wykonania Budżetu Powiatu Krakowskiego za 
2023 r. oraz sprawozdanie niezależnego biegłego rewidenta z badania sprawozdania 
finansowego za rok obrotowy od 01.01.2023 r. 31.12.2023 r. Dodatkowo przedstawiła opinię 
Regionalnej Izby Obrachunkowej do sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu 
Krakowskiego za 2023 r.  

Jarosław Raźny pytał o sytuację finansową Powiatu.  

Edyta Jaśnikowska poinformowała, że prawie 18% ogólnych wydatków stanowią wydatki 
majątkowe. Mówiła o realizacji wydatków inwestycyjnych. Poinformowała, że 80% wydatków 
majątkowych pokrywane jest ze źródeł zewnętrznych. Stwierdziła, że kondycja Powiatu jest 
dobra i satysfakcjonująca.  

Karol Pawełko pytał o plan finansowy na 2024 rok.  

Edyta Jaśnikowska wyjaśniła, że zamknięcie budżetu skończyło się nadwyżką. 
Poinformowała, że w tym roku nie zaplanowano żadnego kredytu ani pożyczki. Mówiła o 
wolnych środkach, które wynikają z dodatnich budżetów z lat ubiegłych. Mówiła o lokowaniu 
wolnych środków finansowych maksymalnie na 3 miesiące. Na obecną chwilę ulokowana jest 
kwota 35 mln zł.  

Karol Pawełko pytał, czy planowane jest zakończenie roku nadwyżką.  

Edyta Jaśnikowska wyjaśniła, że 1 stycznia wprowadzono budżet, który zakładał 7 mln 
nadwyżkę operacyjną. Budżet cały czas jest ruchomy, ale kondycja finansowa nie jest 
zagrożona.  

Na pytanie Jarosława Raźnego czy biegły rewident jest opłacany z budżetu powiatu, Edyta 
Jaśnikowska potwierdziła, że tak. Wyjaśniła, że wybierany jest wykonawca usługi i 
podpisywana jest z nim umowa na 2 lata. Wskazała na odpowiedzialność biegłego rewidenta.  

Komisja jednogłośnie – 6 głosami za - pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z wykonania 
Budżetu Powiatu Krakowskiego za 2023 rok.  

6. ZAOPINIOWANIE PROJEKTU UCHWAŁY W SPRAWIE ZMIANY BUDŻETU I ZMIANY UCHWAŁY 

BUDŻETOWEJ POWIATU KRAKOWSKIEGO NA ROK 2024 
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Edyta Jaśnikowska omówiła projekt uchwały.  

Jarosław Raźny poruszył temat subwencji ogólnej. Pytał o zadanie w Gminie Zabierzów pn. 
„Rozbudowa drogi powiatowej nr 2129K od km 0+517,40 do km 0+611,65 wraz z infrastrukturą 
techniczną w m. Rudawa, gm. Zabierzów, powiat krakowski”. 

Edyta Jaśnikowska odpowiedziała, że Gmina dołoży do zadania 25%.  

Nie było uwag ani wniosków do przedstawionego projektu uchwały. 

Komisja jednogłośnie – 7 głosami za - pozytywnie zaopiniowała przedstawiony projekt 
uchwały. 

7. SPRAWY BIEŻĄCE 

Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem finansowym sporządzonym na dzień 31 grudnia 
2023 r. 

Nie było pytań ani uwag do sprawozdania.  

Jarosław Raźny poruszył temat Planu pracy Komisji Budżetu i Rozwoju.  

Lucyna Klich poinformowała o procedurze odnośnie zmian.  

Jarosław Raźny prosił o rozesłanie planu pracy do wszystkich Członków Komisji z prośbą o 
uwagi i propozycje zmian.  

8. ZAMKNIĘCIE OBRAD 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Komisji, Jarosław Raźny 
zamknął posiedzenie Komisji Budżetu i Rozwoju.  

 Przewodniczący Komisji 
 Budżetu i Rozwoju 

 Jarosław Raźny 

Protokołowała: Ewa Widórek 


